
Lähettäjä: Sami Mäkelä <  
Lähetetty: perjantai 15. lokakuuta 2021 9.20 
Vastaanottaja: Salminen Hanna <hanna.salminen@kaustinen.fi> 
Aihe: Fwd: Valtuusto aloite 
 
 

Lähetetty iPhonesta 
 
Välitetty viesti alkaa: 

Lähettäjä: Hinaukset Sami mäkelä <  
Päiväys: 15. lokakuuta 2021 klo 9.17.42 UTC+3 
Vastaanottaja: Sami Mäkelä <  
Aihe: Valtuusto aloite 

 

Valtuusto aloite 

 
 
Kunnanhallitus päätti 2018 keväällä laittaa Markkulan kiinteistö huutokaupattavaksi. 
Mitään ei ole tapahtunut sen jälkeen. 
Ylläpito kustannukset juoksevat pelkkä lämpö 50000-60000 euroa/vuosi. 
Esitämme että kunnanhallitus perustaa työryhmän missä kaikki kunnan puolueet ovat edustettuna (1 
henkilö/puolue). Selvittävät Markkulan tulevaisuuden.Esim keliberin tarve vanhusten soluasuntoja ym ym. 
 
 
 
Kaustisen perussuomalaisten valtuustoryhmä 14.10.2021 
 

Lähetetty iPadista 
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